

September 13, 2023

To: All Pioneer Manor residents, families, and substitute decision-makers

Re: Pioneer Manor Update #192

We thank everyone for their continued support and would like to share the following updates:

Outbreak Status

The COVID-19 outbreak status remains in effect for the Cedar, Cranberry, Lodge 1, Poplar and Ramsey/Scenic Home Areas. A respiratory outbreak remains in effect for the Cranberry Home Area, and the Park Place Home Area remains on enhanced surveillance due to COVID-19 activity. As of this afternoon, there are sixteen active COVID-19 cases and one active respiratory case in residents.

Mandatory Masking

Given the increased respiratory activity within the Home, Public Health Sudbury & Districts has directed the Home to implement further measures to mitigate spread of illness. Effective today, all staff and visitors are required to wear a blue surgical mask within the Home at all times. All essential visitors to the affected Home Areas are reminded to wear the required personal protective equipment (identified outside your loved one's room and at the entrance of the Home Area).

Group Activities and Tuck Shop

Due to the progression of the outbreak status, all large group activities (including religious services, pet therapy, bingo, and music/entertainment) in the Winter Park and Home Areas have been suspended until further notice. In addition, the Tuck Shop has been closed temporarily until the outbreak status has been lifted.

Summary of Current Outbreak Status:

| Home Area | Date Initiated | Date Declared Over | Type |
|---------------|--------------------|--------------------|-------------|
| Cedar | September 2, 2023 | | COVID-19 |
| Cranberry | September 7, 2023 | | COVID-19 |
| Cranberry | September 11, 2023 | | Respiratory |
| Lodge 1 | September 7, 2023 | | COVID-19 |
| Poplar | September 9, 2023 | | COVID-19 |
| Ramsey/Scenic | September 12, 2023 | | COVID-19 |

Server Upgrade Update

The server upgrade to the Home's paging and call-bell system was successfully completed today. The Home ensured that support and monitoring of residents occurred as the server was non-operational during the upgrade. Staffing levels were also enhanced to manage resident needs during this time.

As always, please do not hesitate to contact us should you have any questions.

Sincerely,



Aaron Archibald
Director, Long-Term Care Services

c.c.: Councillor René Lapierre, Chair, Community & Emergency Services Committee
Ed Archer, Chief Administrative Officer
Steve Jacques, General Manager, Community Development
Dr. Maurice St. Martin, Medical Director
Andrée Quesnel, Nicole Leclair, Managers of Resident Care
Dianna Foster, Family Council
Maria Aprea, Resident Council



Le 13 septembre 2023

Objet : Cent quatre-vingt-douzième mise à jour du Manoir des pionniers

À l'attention des résidents du Manoir des pionniers, de leur famille et de leurs mandataires spéciaux

Nous remercions tout le monde de leur soutien continu et tenons à partager les mises à jour suivantes :

Mise à jour sur les éclosions

Les éclosions de COVID-19 se poursuivent dans les aires résidentielles Cedar, Cranberry, Lodge 1, Poplar et Ramsey/Scenic. L'éclosion de maladie respiratoire se poursuit dans l'aire Cranberry. L'aire résidentielle Park Place demeure sous la surveillance du bureau de santé publique en raison de l'activité de la COVID-19. À l'heure actuelle, seize (16) résidents souffrent de la COVID-19 et un (1) résident souffre d'une maladie respiratoire.

Port obligatoire du masque

En raison de l'activité accrue des problèmes respiratoires dans le Manoir des pionniers, Santé publique Sudbury et districts a demander au foyer d'adopter des mesures pour réduire la propagation des maladies. Dès aujourd'hui, tous les employés et les visiteurs sont tenus de porter en tout temps un masque chirurgical bleu dans le foyer. Tous les visiteurs essentiels des aires touchées sont priés de porter tout l'équipement de protection individuelle indiqué (tel qu'identifié à l'extérieur de la chambre de votre proche et à l'entrée de l'aire résidentielle).

Activités de groupe et confiserie

En raison de la progression des éclosions, toutes les activités tenues en grand groupe (y compris les services religieux, la zoothérapie, le bingo et les rassemblements musicaux et récréatifs) dans le parc d'hiver et les aires résidentielles sont suspendues jusqu'à nouvel ordre. De plus, la confiserie sera fermée temporairement, jusqu'à la fin des éclosions.

Sommaire des éclosions actuelles :

| Aire résidentielle | Date de la déclaration | Date de la fin | Type |
|--------------------|------------------------|----------------|----------------------|
| Cedar | 2 septembre 2023 | | COVID-19 |
| Cranberry | 7 septembre 2023 | | COVID-19 |
| Cranberry | 11 septembre 2023 | | maladie respiratoire |
| Lodge 1 | 7 septembre 2023 | | COVID-19 |
| Poplar | 9 septembre 2023 | | COVID-19 |
| Ramsey/Scenic | 12 septembre 2023 | | COVID-19 |

Mise à niveau du serveur

La mise à niveau du serveur du système d'appel par haut-parleur et de sonnette du foyer a été effectuée aujourd'hui. Le foyer a veillé à ce que les résidents reçoivent le soutien nécessaire et qu'ils soient bien surveillés pendant l'arrêt du serveur durant sa mise à niveau. Nous avons aussi accru le niveau de dotation pour répondre aux besoins des résidents durant ce temps.

Comme toujours, si vous avez des questions, n'hésitez surtout pas à communiquer avec nous.

Sincèrement,



Aaron Archibald
Directeur, Services de soins de longue durée

- c. c. René Lapierre, conseiller municipal et président du Comité des services communautaires et d'urgence
Ed Archer, administrateur en chef
Steve Jacques, directeur général du Développement communautaire
Dr Maurice St. Martin, directeur médical
Andrée Quesnel et Nicole Leclair, gestionnaires des soins aux résidents
Dianna Foster, Conseil des familles
Maria Aprea, Conseil des résidents

